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P R O T O K Ó Ł  NR XXIV/16 

 

XXIV Sesji Rady Miejskiej w Żninie,  

która odbyła się w dniu 6 października 2016 roku  

w Auli Urzędu Miejskiego w Żninie  

przy ulicy 700-lecia 39  

 

Protokolant sesji:  

Patrycja Popielska – Sekretarka 

 

AD PKT 1 – Otwarcie i stwierdzenie kworum 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek - o godzinie 1530 otworzył XXIV sesję  

i stwierdził, że zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 20 radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 21 osób stanowi 90%, pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał zgodnie z art. 14 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym. 

Listy obecności stanowią załączniki nr 1, 2 i 3 do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady powitał: 

1. Panie i Panów Radnych, 

2. Burmistrza Żnina Pana Roberta Luchowskiego ze współpracownikami, 

3. Sołtysów Gminy Żnin,  
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4. Przewodniczących Zarządu Rad Osiedli, 

5. Dyrektorów Jednostek Organizacyjnych Gminy Żnin, 

6. Pozostałe osoby obecne na sali, 

7. Prasę lokalną, 

8. Radio Żnin, 

 

AD PKT 2 - Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek - przedstawił porządek obrad XXIV sesji Rady 

Miejskiej w Żninie, który stanowi załącznik nr 4 do protokołu. Zapytał czy są pytania do 

porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek – pytań nie było.  

AD PKT 3 - Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek  – Wysoka Rado XXIII sesja odbyła się w dniu 

29 czerwca 2016. Protokół z tej sesji zawiera 31 stron i 21 załączników.  Z treścią protokołu 

zapoznałem się, wiernie odzwierciedla przebieg tej sesji, w związku z tym proponuję, aby 

Wysoka Rada protokół przyjęła. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu z XXIII 

sesji Rady Miejskiej w Żninie , proszę podnieść rękę? 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych  

Za było 20 radnych 

Rada przyjęła protokół z XXIII Sesji Rady Miejskiej w Żninie. 

 

AD PKT 4 - Sprawozdanie Burmistrza Żnina z działalności w okresie 

międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek  – poprosił Burmistrza o przedstawienie 

sprawozdania. 

Burmistrz Robert Luchowski - przedstawił sprawozdanie z działalności z okresu 

międzysesyjnego, które stanowi załącznik nr  5 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są pytania. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Adam Kowalewski- zapytał czy 

wobec gminy będą jakieś kary umowne ze strony wykonawcy za pomosty. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Kurek- zapytał czy do końca miesiąca uda się 

uzyskać wszystkie brakujące pozwolenia. 

Burmistrz Robert Luchowski- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado poprosiłem 

kierownika Pawła Piechowiaka, aby odpowiedział na wszystkie Państwa pytania w wolnych 

głosach i zapytaniach.  

 

AD PKT 5 – Interpelacje radnych 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił o składanie interpelacji.  

Radny Jerzy Krynicki- poinformował, że na osiedlu przy ul. Żytniej 5 został zmieniony 

jeden znak „zakaz zatrzymywania się i postoju” na „zakaz postoju”. Od strony banku PKO 

oznakowania nie zmieniono. Na chwilę obecną jest konsternacja. Zaznaczył, że problem 

z oznakowaniem występuje na całym osiedlu. Zwrócił się z prośbą o budowę chodnika przy 

bloku ul. Żytniej 10. Mieszkańcy jak i również dzieci idąc do szkół muszą zejść z chodnika 

na jezdnię, przejść kilkanaście metrów by znowu wejść na chodnik. Prosił 

o interwencję. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kurek- w imieniu Pana Radnego Piotra 

Tomaszewskiego poinformował, że na ul. Szkolnej po targach rolnych nadal są pozostałości 

błota i innych odpadów, które należy posprzątać. W imieniu swoim zgłosił brak miejsca dla 

osób niepełnosprawnych na parkingach osiedlowych. Podkreślił, że brakuje znaków 

poziomych. Poprosił o interwencję. 

Radny Piotr Horka- zwrócił uwagę, jadąc ulicą Browarową w kierunku Aliantów przy 

ostatniej posesji znajdują się kosze na śmieci i inne odpady. Umiejscowione są zbyt blisko 

budynku jednorodzinnego. Odległość powinna wynosić 10 metrów. Kosze należą do 

wspólnoty. Proszę o interwencje. 

Radny Ireneusz Starczewski- poprosił o oświetlenie pomnika Walki i Męczeństwa, który 

znajduje się przy ul. Kościuszki. 

Wiceprzewodnicząca Elżbieta Gogola- poprosiła o opinie prawną na kolejną sesję 

dotyczącą legalności zebrania w sołectwie Kaczkowo- Kaczkówko. 
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Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- poprosił, aby radni skierowali wniosek do 

Komisji Prawa i Porządku Publicznego wszystkie spostrzeżenia dotyczące znaków 

poziomych. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kurek- zapytał kto wykonuje 

oznakowanie, rada osiedla czy na prośbę takowej rady coś jest wykonywane. 

Radny Ireneusz Starczewski- wyjaśnił, że rada zasugerowała i to zostało zrobione, ale  

oznakowanie miejsca kosztuje.  

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- zapytał, czy są jeszcze interpelacje, nie było 

więc podziękował. 

Więcej interpelacji nie zgłoszono 

 

AD PKT 6 - Podjęcie uchwały w sprawie podziału Osiedla Nr 2 „Bloki Wielorodzinne” 

w Żninie na dwa odrębne osiedla jako jednostki pomocnicze Gminy Żnin. 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił Burmistrza o uzasadnienie projektu 

uchwały.  

Burmistrz Robert Luchowski- przedstawił uzasadnienie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- zapytał czy są pytania. Poprosił Panią 

Wiceprzewodniczącą Elżbietę Gogolę o odczytanie projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Gogola – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek – poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Za było 20 radnych.  

 

Rada podjęła uchwałę Nr XXIV/262/2016 w sprawie podziału Osiedla Nr 2 "Bloki 

Wielorodzinne" w Żninie na dwa odrębne osiedla jako jednostki pomocnicze Gminy 

Żnin, która stanowi  załącznik nr 6 do protokołu. 

 

AD PKT 7- Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu jednostce pomocniczej Gminy 

Żnin Osiedlu Nr 2 "Bloki Wielorodzinne" w Żninie 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił Burmistrza o uzasadnienie projektu 

uchwały.  
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Burmistrz Robert Luchowski- wyjaśnił, że projekt dotyczy nadania statutu Osiedlu Nr 2 

w Żninie o nazwie „Bloki Wielorodzinne”. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- zapytał czy są pytania. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Adam Kowalewski- zauważył, że 

brakuje na sali mecenasa. Zapytał jaki jest tego powód. 

Burmistrz Robert Luchowski- odpowiedział, że mecenas jest w drodze. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek poprosił Pana Wiceprzewodniczącego 

Andrzeja Kurka o odczytanie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Kurek- odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek – poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Za było 15 radnych.  

Wstrzymało się 5 radnych. 

Rada podjęła uchwałę Nr XXIV/263/2016 w sprawie ustalenia nadania Statutu 

jednostce pomocniczej Gminy Żnin Osiedlu Nr 2 "Bloki Wielorodzinne" w Żninie, 

która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

AD PKT 8- Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu jednostce pomocniczej Gminy 

Żnin Osiedlu Nr 3 "Żnin – Południowy- Zachód" w Żninie  

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił Burmistrza o uzasadnienie projektu 

uchwały. 

Burmistrz Robert Luchowski- przedstawił uzasadnienie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- podziękował za uzasadnienie. Zapytał czy są 

jakieś pytania. Poprosił Panią Wiceprzewodniczącą Rady Elżbietę Gogolę o odczytanie 

projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Gogola-odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek – poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Za było 16 radnych. 

Wstrzymało się 4 radnych. 

 

Rada podjęła uchwałę Nr XXIV/264/2016 w sprawie nadania Statutu jednostce 
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pomocniczej Gminy Żnin Osiedlu Nr 3 "Żnin – Południowy- Zachód" w Żninie, która 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

AD PKT 9- Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia nowego osiedla jako jednostki 

pomocniczej Gminy Żnin 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił Burmistrza o uzasadnienie projektu 

uchwały. 

Burmistrz Robert Luchowski- przedstawił uzasadnienie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- podziękował Panu Burmistrzowi. Zapytał czy 

są jakieś pytania. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek poprosił Wiceprzewodniczącego Rady 

Andrzeja Kurka o odczytanie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Kurek- odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek – poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Za było 20 radnych. 

 

Rada podjęła uchwałę Nr XXIV/265/2016 w sprawie utworzenia nowego osiedla jako 

jednostki pomocniczej Gminy Żnin, która stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

AD PKT 10-w sprawie nadania statutu jednostce pomocniczej Gminy Żnin Osiedlu Nr 4 

"Krzyckówko" w Żninie 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- poprosił Burmistrza o uzasadnienie projektu 

uchwały. 

Burmistrz Robert Luchowski- przedstawił uzasadnienie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- podziękował Panu Burmistrzowi. Zapytał czy 

są jakieś pytania. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek - poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Elżbietę 

Gogolę o odczytanie projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Gogola- odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
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Za było 16 radnych. 

Wstrzymało się 4 radnych. 

Rada podjęła uchwałę Nr XXIV/266/2016 w sprawie nadania statutu jednostce 

pomocniczej Gminy Żnin Osiedlu Nr 4 "Krzyckówko" w Żninie, która stanowi załącznik 

nr 10 do protokołu. 

 

AD PKT 11- w sprawie utworzenia nowego osiedla jako jednostki pomocniczej Gminy 

Żnin  

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- poprosił o uzasadnienie Pana Burmistrza 

Roberta Luchowskiego. 

Burmistrz Robert Luchowski- przedstawił uzasadnienie projektu uchwały. Poprosił 

o oddanie głosu Panu Sekretarzowi Gminy. 

Sekretarz Gminy Mirosław Gatka- przedstawił sprawozdanie z przeprowadzonych 

konsultacji, które jest załącznikiem nr 11 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- podziękował Sekretarzowi. Zapytał czy są 

jakieś uwagi. 

Radny Lucjan Adamus- zapytał czy jest sens tworzenia rad osiedla, gdzie na zebrania z 

kilku tysięcy mieszkańców przychodzi 10 osób na zebranie w tym Pan Burmistrz.  

Rozumiem, gdyby na spotkanie przyszło około 50 osób. Wykazałoby to potrzebę utworzenia 

osiedla. Tak mało osób ma podejmować decyzje dotyczące działań osiedla. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Ireneusz Starczewski- wyjaśnił, że to nie było 

tworzenie rady osiedla. Na sesji mamy podjąć decyzję czy dajemy możliwość utworzenia 

rady osiedla, a czy ona powstanie to zależy od wymaganej ilości osób na zebraniu.  

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbietę Gogolę- wyjaśniła, że w uchwale nie ma nic 

o powołaniu rady osiedla tylko jednostki pomocniczej Gminy Żnin. Nie ukrywam, że nasz 

klub zastanawiał się nad liczebnością, która będzie brała udział w spotkaniach. Czy rady 

osiedli nie powinny być wybierane przez większą liczbę mieszkańców niż mamy to zapisane 

w statucie. Nie mniej jednak postanowiliśmy utworzyć 4 osiedla, dlatego myślę, że naszym 

obowiązkiem jest wyrazić zgodę na możliwość utworzenia 5. W statutach mamy określone 

małe liczby osób, które mogą wybierać rady osiedli.  

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- zaznaczył, że ma nadzieję iż po utworzeniu 

rad osiedli mieszkańcy się zaktywizują. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Ireneusz Starczewski- zaznaczył, że Rada Osiedla 
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Nr 1 została wybrana i na dzień dzisiejszy pracuje. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- faktycznie Rada Osiedla Nr 1, której 

przewodniczącym jest Jerzy Śniadecki pracuje oraz w pełni funkcjonuje. Poprosił Pana 

Wiceprzewodniczącego Andrzeja Kurka o odczytanie projektu uchwały.  

Wiceprzewodniczący Andrzej Kurek- odczytał projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek - oddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Za było 20 radnych. 

 

Rada podjęła uchwałę Nr XXIV/267/2016 w sprawie utworzenia nowego osiedla jako 

jednostki pomocniczej Gminy Żnin, która stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

AD PKT 12- w sprawie nadania statutu jednostce pomocniczej Gminy Żnin Osiedlu Nr 5 

"Żnin - Stare Miasto" w Żninie 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek-  poprosił o uzasadnienie Pana Burmistrza 

Roberta Luchowskiego. 

Burmistrz Żnina Robert Luchowski- przedstawił autopoprawkę oraz uzasadnienie, która 

dotyczy dopisania nazwy osiedla. Na zebraniu mieszkańców, które odbyło się 4 października 

2016 roku nazwa osiedla została jednogłośnie przyjęta.  

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- nazwa osiedla to jest „Żnin- Stare Miasto”. 

Zapytał kto jest za przyjęciem autopoprawki. Poinformował, że obrady opuścił Radny Jerzy 

Krynicki.  

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Za było 19 radnych. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- autopoprawka zaproponowana przez Pana 

Burmistrz została przyjęta. Poprosił Panią Wiceprzewodniczącą Elżbietę Gogolę 

o odczytanie projektu uchwały z uwzględnieniem autopoprawki. 

Wiceprzewodnicząca Elżbieta Gogola- odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- oddał projekt uchwały pod głosowanie.  

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Za było 17 radnych. 
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Wstrzymało się 2 radnych. 

Rada podjęła uchwałę Nr XXIV/268/2016 w sprawie nadania statutu jednostce 

pomocniczej Gminy Żnin Osiedlu Nr 5 "Żnin - Stare Miasto" w Żninie, która stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Grzegorz  Koziełek - poprosił o 5 minut przerwy. 

Po przerwie. 

AD PKT 13- zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej 

Samorządowe Centrum Usług Wspólnych w Żninie oraz nadanie jej statutu 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek-  poprosił o uzasadnienie Pana Burmistrza 

Roberta Luchowskiego. 

Burmistrz Żnina Robert Luchowski- wyjaśnił, że są dwa dokumenty. Pierwszy to 

projekt uchwały, a drugi to autopoprawka, w którym zaznaczone są zmiany w kolorze 

czerwonym. Przedstawił autopoprawkę, która stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- zapytał czy są pytania do autopoprawki. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Adam Kowalewski- zapytał czy 

zostały wymienione w punkcie 3 § 8 wszystkie zadania Centrum Usług Wspólnych. 

Burmistrz Żnina Robert Luchowski- odpowiedział, że tak. 

Radny Lucjan Adamus- wniósł wniosek formalny. Zaznaczył, że przed autopoprawka 

trzeba porozmawiać o projekcie uchwały. Zaznaczył, że Samorządowe Centrum Usług 

Wspólnych to nie jest Miejski Ośrodek Sportu. MOS niech działa na zasadach 

dotychczasowych. Księgowa tej jednostki może współpracować z skarbnikiem czy księgową 

SCUW. Mam prośbę, aby wykreślić z § 1 ust. 2 pkt. 10 oraz w § 3 „z wyjątkiem § 1 ust. 2 pkt 

10”. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- odczytał zmiany wniesione przez wniosek 

formalny. 

Burmistrz Robert Luchowski- wyjaśnił, że obsługa MOS nie ma wpływu na rozwój 

SCUW. Centralizując obsługę księgową jednostek szukamy oszczędności. Dyrektor Jerzy 

Śniadecki będzie miał w swoim budżecie na zadania, które mu wyznaczyłem. Jest to 

przygotowanie do czerwca 2018 roku pełnej dokumentacji związanej z zagospodarowaniem 

działki, na której znajduje się MOS co wiąże się ze znacznymi wydatkami. MOS wymaga 

dofinansowania, przedstawienia koncepcji rozwoju tego miejsca w związku z tym próba 

wyjścia panu dyrektorowi na przeciw i stworzenia możliwości zrealizowania tego zadania. 
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Chciałem poinformować, że księgowa MOS-u z dniem 1 stycznia 2017 roku przechodzi do 

Wydziału Budżetu i Gospodarki Urzędu Miejskiego w Żninie. W związku z powyższym Pan 

Dyrektor będzie musiał poszukać nowego pracownika, chyba, że zostanie przegłosowany 

wniosek Pana Lucjana Adamusa.  

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- poddał pod głosowanie wniosek formalny. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Za było 5 radnych. 

Przeciw było 8 radnych. 

Wstrzymało się 6 radnych.  

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- wniosek formalny został odrzucony. Pod 

głosowanie poddał autopoprawkę,  

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Za było 13 radnych. 

Przeciw 1 radny.  

Wstrzymało się 5 radnych.  

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- autopoprawka zaproponowana przez Pana 

Burmistrz została przyjęta. Poprosił Panią Wiceprzewodniczącą Elżbietę Gogolę 

o odczytanie projektu uchwały z uwzględnieniem autopoprawki. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Gogola- odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- oddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Za było 13 radnych. 

Przeciw 1 radny.  

Wstrzymało się 5 radnych.  

Rada podjęła uchwałę Nr XXIV/269/2016 w sprawie utworzenia samorządowej 

jednostki organizacyjnej Samorządowe Centrum Usług Wspólnych w Żninie oraz 

nadanie jej statutu, która stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

AD PKT 14- zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Żnin na 2016 rok 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek-  poprosił o uzasadnienie Pana Burmistrza 

Roberta Luchowskiego. 
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Burmistrz Robert Luchowski- poprosił o udzielenie głosu Pani Skarbnik Aleksandrze 

Szpek. Poinformował, że na sali jest Kierownik Wydziału Infrastruktury, Gospodarki 

Przestrzennej i Inwestycji Paweł Piechowiak, który odpowie na wszystkie pytania dotyczące 

inwestycji. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- zapytał czy są jakieś dodatkowe zmiany. 

Skarbnik Aleksandra Szpek- odpowiedziała, że nie.  

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- zapytał czy są jakieś pytania do zmian.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Adam Kowalewski- na spotkaniu rady 

sołtysów z Panem Burmistrzem, padła obietnica, że wpływy za wynajem świetlic będą 

przekazane jak najszybciej sołtysom. Nie ma tego w zmianach do budżetu. 

Wiceburmistrz Halina Rosiak- odpowiedziała, że informacji udzieli Pani Skarbnik. 

Skarbnik Aleksandra Szpek- wyjaśniła, że na kolejnej sesji zmiany zostaną 

wprowadzone.  

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- poinformował, że obrady opuścił 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Kurek. Zapytał czy są jakieś pytania do projektu 

uchwały. Odczytał projekt uchwały oraz oddał pod głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Za było 13 radnych. 

Wstrzymało się 5 radnych.  

Rada podjęła uchwałę Nr XXIV/270/2016 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy 

Żnin na 2016 rok, która stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

PKT 15- w sprawie udzielenia Powiatowi Żnińskiemu pomocy finansowej z budżetu gminy 

Żnin na 2016 rok 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek-  poprosił o uzasadnienie Panią Wiceburmistrz 

Halinę Rosiak. 

Wiceburmistrz Halina Rosiak- poprosiła o udzielenie głosu Pani Skarbnik Aleksandrze 

Szpek. 

Skarbnik Aleksandra Szpek- wyjaśniła, że zwiększenie na to zadanie zostało 

wykazane w zmianach do budżetu. Przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały. 

Przewodniczący Grzegorz Koziełek- poprosił Panią Wiceprzewodniczącą Elżbietę Gogolę 

o odczytanie projektu uchwały. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Gogola- odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- oddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Za było 13 radnych. 

Wstrzymało się 5 radnych.  

Rada podjęła uchwałę Nr XXIV/271/2016 w sprawie udzielenia Powiatowi 

Żnińskiemu pomocy finansowej z budżetu gminy Żnin na 2016 rok, która stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu. 

AD PKT 16- Odpowiedzi na interpelacje Radnych 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- poprosił, aby Pan Burmistrz odpowiedzi przekazał 

w formie pisemnej. 

AD PKT 17- Zapytania, wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- poprosił o pytania. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska- poinformował, że wpłynęło pismo od 

mieszkańców z osiedla Górskiego dotyczące świetlicy opiekuńczo- wychowawczej, która 

została przeniesiona do Szkoły Podstawowej Nr 2 w Żninie. Czy można świetlicę przywrócić 

na Osiedle Górskie. Propozycją lokalizacji jest Zespół Szkół Społecznych „Trójka”. 

Rozmawiałam z dyrektorem tej szkoły, proboszczem parafii św. Marcina, kierownikiem 

Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu, Panią Wiceburmistrz Haliną Rosiak. Szkoła ma dwa 

budynki. Budynek A należy do gminy, a budynek B do parafii św. Marcina. Uważam, że 

należy w tej sprawie poczynić jakieś działania.  

Wiceburmistrz Halina Rosiak- wyjaśniła, że takie pismo wpłynęło od mieszkańców nie 

tylko do radnego. Działania rozpoczęły się wtedy, kiedy wiadomo było, że w miejscu, gdzie 

była świetlica powstanie żłobek. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani 

Maria Bursztyńska wystosowała pismo do dyrektora, ten jednak odmówił współpracy. 

Szukamy dobrego rozwiązania z księdzem proboszczem. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Gogola- poinformowała, że do biura rady wpłynęło 

pismo z sołectwa Kaczkowo- Kaczkówko, gdzie mieszkańcy składają protest przeciwko 

rozdziałowi tego sołectwa na dwa odrębne. Pod protestem podpisanych jest 35 mieszkańców 
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Kaczkówka.  

Przewodniczący Komisji Turystyki i Promocji Gminy Tomasz Wysocki- w imieniu 

mieszkańców nowego osiedla „Krzyckówko” podziękował za przegłosowanie uchwały. 

Zaznaczył, że ta decyzja pozwala na współprace mieszkańców tego obszaru. Podziękował  za 

zakończenie prac na ulicy Krasińskiego oraz za założenie lampy oświetleniowej na ulicy 

Słonecznej.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Adam Kowalewski- podkreślił, że 

minął termin oddania pomostów. Zapytał czy grożą gminie konsekwencje finansowe z 

niedotrzymania terminu oraz kiedy będzie ostateczne przekazanie tej inwestycji. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- poprosił o wyjaśnienie kwestii przez radcę 

prawnego. 

Radca Prawny Michał Nowacki- wyjaśnił, że nie ma dodatkowych obciążeń 

dodatkowymi kosztami z niedotrzymania terminu. Nie ma również żadnych odszkodowań. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- poprosił o wyjaśnienie kierownika wydziału 

Infrastruktury, Gospodarki Przestrzennej i Inwestycji Pawła Piechowiaka. 

Kierownik Wydziału Infrastruktury, Gospodarki Przestrzennej i Inwestycji Paweł 

Piechowiak- wyjaśnił, że budowa obiektów dobiega końca. Prace związane z częścią 

pomostową w oparciu o pozwolenie na budowę zostaną w dniu jutrzejszym zakończone 

i zgłoszone do odbioru. Obecnie trwają prace wykończeniowe związane z iluminacją 

świetlną. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- zapytał czy eksploatacja pomostów jest 

zagrożona. 

Kierownik Wydziału Infrastruktury, Gospodarki Przestrzennej i Inwestycji Paweł 

Piechowiak- wyjaśnił, że budowa zostaje zakończona prawidłowo. Zgodnie z prawem 

budowlanym i wodnym. Dokumentacja budowy jest prowadzona wzorowo. Cała 

dokumentacja budowy jest jawna. Wszyscy powinniśmy być dumni z tego obiektu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Adam Kowalewski- zapytał kiedy 

obiekt zostanie przekazany do użytku publicznego. 

Kierownik Wydziału Infrastruktury, Gospodarki Przestrzennej i Inwestycji Paweł 

Piechowiak- na podstawie dokumentacji zostanie określony termin odbioru. Po określeniu 

terminu zostaną zaproszone wszystkie strony, które brały udział na etapie uzyskiwania tych 

zezwoleń. Do wykonania są roboty związane z wyłącznikiem oświetlenia pomostów 

podczas obserwacji w Astrobazie. Iluminacja ta jest na pewno na wysokim poziomie. Są 
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pewne rzeczy, których nie mogliśmy przewidzieć, ale wszystko zostało pokonane.  

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- zapytał jaki jest stan dojścia do pomostów,  

chodzi o chodniki.  

Kierownik Wydziału Infrastruktury, Gospodarki Przestrzennej i Inwestycji Paweł 

Piechowiak- wyjaśnił, że w zasadniczej części prace zostały wykonane. 

Przewodniczący Komisji Turystyki i Promocji Gminy Tomasz Wysocki- poprosił o 

poinformowanie wszystkich radnych, kiedy nastąpi pierwsza iluminacja. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- podziękował. Zaznaczył, że wszyscy zostaną 

poinformowani o tym fakcie. Zapytał jakie jest zaawansowanie prac na ulicy Polnej.  

Kierownik Wydziału Infrastruktury, Gospodarki Przestrzennej i Inwestycji Paweł 

Piechowiak- przebieg budowy oraz realizacja robót jest szeroko monitorowana. 

Zgromadzona została szczegółowa dokumentacja. Pod koniec września pojawiły się sytuacje 

nieprzewidywalne. Zostały zrobione badania gruntu, jednak niestety nastąpiło 

uelastycznienie gliny. Do wtorku zostanie podjęta decyzja do kiedy wydłużymy termin 

realizacji. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- wyjaśnił, że mieszkańcy tej ulicy zostawiają 

samochody na ulicy Jeziornej. Tam zawsze był problem spływania dużej ilości gruntu na 

drogę S-5. Jest pora deszczowa, która również może utrudnić prace. Zapytał czy są pytania, 

Zgłosiła się Pani Małgorzata Brzykcy, która wcześniej nie poinformowała o udzieleniu 

głosu. Zapytał radnych czy udzielają głosu. Głosu udzielono. 

Małgorzata Brzykcy- Od pewnego momentu jest nagonka na gazetę „Goniec Pałucki”. Pan 

Burmistrz cały czas podkreśla, że piszemy nie prawdę. Do momentu, aż nie zatrudniłam 

Pani Marii Wardy, Pan Burmistrz twierdził, że gazeta piszę tylko prawdę. Ja rozumiem, że 

Pan Burmistrz z Panią Marią mają jakąś wysoką linię starcia, ale po prostu. Głównie to 

chodzi o artykuł dotyczący firmy „Arche”. To nie był dodatek na targi rolne jak twierdzi Pan 

Burmistrz. W dodatku na targi rolne  na pierwszej stronie promowaliśmy firmę z Jaroszewa. 

Młodych chłopaków, którzy butelkują mleko. To po pierwsze. Jeśli Szanowna Rada chce to 

my mamy nagranie odnośnie firmy Arche. Mogę udostępnić do odsłuchu i państwo się 

przekonacie, że wszystko było napisane zgodnie z tym co powiedział Pan Grochowski. Nie 

rozumiem, dlaczego Pan Burmistrz cały czas napastuje gazetę. Wydaje mi się, że Burmistrz 

ma inne zadania niż szkalowanie lokalnej gazety. Pan Burmistrz twierdzi, że my nie piszemy 

prawdy. Ja proszę moich dziennikarzy, aby sprawdzali informacje.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Koziełek- Pani wnosi do mnie, abym 
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zdyscyplinował Pana Burmistrza co do wypowiedzi na temat gazety. My jesteśmy radą 

do podejmowania uchwał. To są Wasze relacje. Zamknijmy tutaj obrady Rady Miejskiej. 

Jako Radni nie otrzymaliśmy odpowiedzi od gazety co do mojego pisma. Proszę o wymianę 

informacji. Pani Burmistrz zgłasza się w sprawie tej tak? 

Zastępca Burmistrza Halina Rosiak- tak. Nie będę się wypowiadać co do całości Pani 

wypowiedzi, bo nie jestem uprawniona, dbanie o dobry wizerunek Żnina oraz tego co się w 

nim dzieje to jest bardzo ważne zadanie Burmistrza Żnina i w tej kwestii nie ma Pani racji. 

Jeżeli chodzi o wypowiedź Pana Grochowskiego to również my przedstawiamy  w naszym 

wydaniu „Żninioka” wypowiedź i to jest zupełnie inna wypowiedź niż ta , którą Pani 

przedstawiła. Artykuł w gońcu pojawił się faktycznie w czasie targów.  

Małgorzata Brzykcy- ja mogę Pani Burmistrz pokazać to wydanie. Ja teraz nie mam przy 

sobie, ale przyniosę i pokaże, że to nie było w wydaniu na targi.   

Maria Warda- proszę o głos. Mam prawo, bo to są wolne głosy. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Koziełek- Pani redaktor, jedynie za zgodą Rady. 

Szanowni Radni, czy zgadza się Państwo na udzielenie głosu. Nie widzę sprzeciwu. Głos 

zostaje udzielony. 

Maria Warda- Panie Przewodniczący. To nie jest tak jak Pan mówi, ponieważ Pan 

Burmistrz dzisiaj na sesji sobie pozwolił na szkalowanie gazety, po raz kolejny powtarzając, 

iż gazeta piszę nie prawdę. Jako dziennikarka z 23- letnim doświadczeniem wiem jak się 

pisze teksty. Pan Burmistrz nie odróżnia tekstu informacyjnego, komentarzy i innych form 

pisania gazety. Doskonale Pan wie, że z Pana przyzwoleniem do wszystkich radnych poszły 

pisma, które szkalowały mnie. Musi Pan wiedzieć jako Przewodniczący Rady, że to Pan jest 

pracodawcą Burmistrza , chociaż wybierają go mieszkańcy. To Pan tutaj rządzi. Musi mieć 

Pan świadomość co się tutaj dzieje. Owszem na pisał Pan do nas pismo i to było w sprawie 

mojego artykułu. Panowie pojechaliście na spotkanie z Ojcem Świętym. Wzięliście 

delegacje. Sprostowania do gazety pisze się w ten sposób bardzo proszę o sprostowanie 

zgodnie z art., paragraf, to i to jest nieprawdziwe, a nie wyżywanie się na osobie. Ja 

przyszłam tutaj spontanicznie, bo mogłyśmy napisać skargę na Pana Burmistrza. Działacie 

Panowie na szkodę naszej firmy. Ja byłam w prokuraturze rozmawiać na temat tych pism. 

Oni są w posiadaniu tych pism, które rozsyłał Pan Burmistrz do ludzi. To nie my działamy 

na szkodę miasta i na zły wizerunek tylko Pan Burmistrz jeśli pisze takie rzeczy. Więc 

bardzo proszę o doprowadzenie do sytuacji  takiej, aby była poprawna, bo my jesteśmy po 

to, aby patrzeć na ręce władzy i będziemy pisać takie teksty. Jeżeli piszemy nie prawdę, to 
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bardzo proszę pisać sprostowania w formie, którą wcześniej podałam. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Koziełek- przyjmujemy do wiadomości 

i zamykam dyskusję. 

Radny Idzi Mądry- ja nie wziąłem tej delegacji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Koziełek- bardzo przepraszam radnego, 

ale zakończmy dyskusję bo to nie ma sensu. Prządek obrad został wyczerpany 

AD PKT 23- Zakończenie 

Przewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Koziełek- stwierdził, że został wyczerpany 

porządek obrad XXIV Sesji Rady Miejskiej w Żninie. Podziękował Paniom i Panom 

Radnym, Burmistrzowi, pracownikom Urzędu, prasie, radiu oraz wszystkim 

obecnym na sali za uczestnictwo. 

Przewodniczący Rady o godz. 18.15 zamknął XXIV sesję Rady Miejskiej w Żninie. 

Na tym protokół zakończono.  

Protokolant: 

Patrycja Popielska 

Sekretarka 

            Przewodniczący Rady Miejskiej  

                      w Żninie 

              Grzegorz Koziełek 


